



This company meets the highest standards of social and environmental impact

Cette entreprise répond aux normes les plus rigoureuses en matière d'impact social et environnemental

© 2021 NEW CHAPTER CANADA, INC.

Recommended dose: Adults—Take 2 capsules once daily. To avoid digestive upset, take with food.
Duration of use: Use for a minimum of 4 weeks to see beneficial effects.

Medicinal ingredients (per capsule):
Organic Reishi (*Ganoderma lucidum*, Ling zhi) 500 mg (mycelium, fruiting body)

Non-medicinal ingredients: Capsule (pullulan, carrageenan, water, potassium chloride) and organic brown rice.
No artificial flavours or colours.

Cautions and warnings: If you suffer from an immune system disorder (e.g. Crohn's disease, myasthenia gravis, multiple sclerosis, rheumatoid arthritis, lupus, HIV/AIDS, etc.) or if you are taking immunosuppressants, consult a healthcare practitioner prior to use. **Known adverse reactions:** Dizziness, irritated skin, nausea and diarrhea have been known to occur; in which case, discontinue use.

Do not use if seal is broken or shows signs of tampering. Store at room temperature out of direct light. Keep out of reach of children.

Same great formula, formerly known as LifeShield Reishi

Manufactured in the United States by New Chapter, Inc., Brattleboro, VT 05301
Imported and Distributed by New Chapter Canada, Inc., Markham ON L3R 0M3 • 877-354-2076
Certified Organic by Where Food Comes From Organic, Castle Rock, CO, USA

NEW CHAPTER

EST. 1982

NEW LOOK

REISHI MUSHROOM BLEND

FORMULATED FOR ABSORPTION

CRAFTED FOR:

Immune System Support

THE MAGIC INSIDE:

Organic, 100% USA-grown whole life-cycle adaptogenic mushroom



VEGAN
72
CAPSULES

MADE WITH ORGANIC REISHI MUSHROOMS



NPN 80056865
NATURAL HEALTH PRODUCT

Posologie : Adultes—Prendre 2 capsules, 1 fois par jour. Pour éviter les troubles digestifs, prendre avec de la nourriture. **Durée d'utilisation :** Utiliser pendant au moins 4 semaines afin de pouvoir constater les effets bénéfiques.

Ingrédients médicinaux (par capsule) :
Reishi biologique (*Ganoderma lucidum*, Ling zhi) 500 mg (mycélium, corps fructifère)

Ingrédients non médicinaux : Capsule (pullulane, carraghénine, eau et chlorure de potassium) et riz brun biologique.
Aucun arôme ni colorant artificiel.

Précautions et mises en garde : Si vous souffrez d'une maladie du système immunitaire (p. ex. la maladie de Crohn, la myasthénie grave, la sclérose en plaques, l'arthrite rhumatoïde, le lupus, le VIH/sida, etc.) ou si vous prenez des médicaments immunodépresseurs, consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit.
Réactions indésirables connues : Des étourdissements, des irritations cutanées, de la nausée et de la diarrhée peuvent se manifester; le cas échéant, cesser l'utilisation.

Ne pas utiliser si le sceau est brisé ou présente des signes d'altération. Entreposer à température ambiante, à l'abri de la lumière directe. Conserver hors de la portée des enfants.

L'incroyable formule LifeShield Reishi sous un nouveau nom

Fabriqué aux États-Unis par New Chapter, Inc., Brattleboro, VT 05301
Importé et distribué par New Chapter Canada, Inc., Markham ON L3R 0M3 • 877-354-2076
Certifié biologique par Where Food Comes From Organic, Castle Rock (Colorado, É.-U.)

NEW CHAPTER

DEPUIS 1982

NOUVEAU
EMBALLAGE

MÉLANGE DE CHAMPIGNONS REISHI

FORMULE FAVORISANT L'ABSORPTION

LES BIENFAITS :

Soutient le système immunitaire

LE SECRET :

Des champignons adaptogènes biologiques cultivés aux États-Unis



CAPSULES
72
VÉGÉTAIENNES

FAIT DE CHAMPIGNONS REISHI BIOLOGIQUES



NPN 80056865
PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

0236CA-G20



UPC 7 27783 10055 9

DIELINES DO NOT PRINT